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  - att gå ut med information omgående till alla föreningar, där man informerar om möjlighet till att 
söka bidrag för att bedriva simundervisning. 
 
Då skulle det finnas möjlighet att starta simskola redan nu till sommaren. Så gör vi iallafall det vi kan 
för att uppmuntra till goda simkunskaper. 
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